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Mötesprotokoll:
Ordinarie styrelsemöte för Haga-Brunnsvikens vänner (HBV)

Tid:
Plats:
Närvarande

§1)

§2)

§3)

Måndag 200 1-03-05, 18:30-20:30
Fysiologen, Lidingövägen 2, ingång A8
Lars Sundström, Peter Schantz, Hugo Grimlund, Eva
Lampel, Christian Laine, Jan Seger och Torbjörn
Holmberg.

Mötet öppnades av ordföranden Lars Sundström

Dagordningen för mötet godkåndes av styrelsen.
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Föregående protokoll lästes upp av Lars. Styrelsen hade inga
invändningar.

§4) Aktuella planärenden, remisser och rapporter:
- Norra länken Peter Schantz redogjorde för detta planärende
Förbundet for Ekoparken har svarat på remissen och överklagat

ärendet som för närvarande är vilande. Styrelsen önskade att ett
extra föreningsmöte ordnas under april för att diskutera motiven
för och emot förslaget med Norra länken under Cederdalsgatan.
Vågverkets utredning (Utr. 2OOO:27) om Cederdalsgatan finns hos
styrelsen. Tid och plats for detta extra föreningsmöte kommer att
tillkännages i nästa nummer av Hagabladet i början av april.
- Norra Frösunda. En detaljplan för detta område ska vara klar
2003. Styrelsen har genom Christian Laine och Peter Schantz
skickat ett mycket intressant yttrande ti11 Solna kommun över
deras förslag till detaljplan. Yttrandet tar fasta på den
"ursprungliga naturen" i området d v s Råstabäcken, den gamla
landsvägen til1 Uppsala och den rullstensås som tidigare fanns
mellan vägen och Brunnsvikens norra del. Ett forslag till lösning
som syftar till att återställa dessa delar av naturen och den äldre
strandlinjen vid Brunnsviken finns framtagen tillsammans med
arkitekten Sture Koinberg. Yttrandet har presenterats för
Länsstyrelsens samverkansgrupp som visade stort intresse.
Tyvärr fanns ingen representant for Solna kommun närvarande.
Ett möte är planerat med Stadsarkitekten. Styrelsen uttryckte sin
uppskattning for Peter och Christians fina arbete och föreslog att
forslaget med sina illustrationer och historiska kartor skulle
presenteras senare under året i Hagabladet.
- Ruddamen (f d Roslaestulls siukhus). Här forsöker staden
utnyttja en gammal detaljstadsplan (bygglov) för att bygga hus
mot Roslagstull. Styrelsen uppdrog åt Eva Lampel att utforska
hur detta ärende ligger.
- Gånebron över norrtull. Styrelsen har kompletterat sitt tidigare
yttrande.
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§s)

§6)

§7)

- Utbyqqnad av Karolinska siukhuset. En programhandling finns
från Solna kommun som föreslår en utbyggnad av södra delen av
området i anslutning till Neurokirurgen med en husyta som
motsvarar 2 st hötorgsskrapor (ca 18 000 m2) och en gångbro
över E4 in i Hagaparken i närheten av det gamla tingshuset. Peter
och Christian kommer att forsöka avge ett remissvar från HBV.
Remisstiden är forlängd till 12 mars.
- En upplevelsekarta över Brunnsviken som finansieras av
diverse foretag och andra med ekonomiska intressen runt
Brunnsviken skall tryckas upp i 100 000 ex. Styrelsen är positivt
instäl1d till detta initiativ från "marknadskrafterna" men beslöt
att forhålla sig passiv och inte deltaga i projektet.
- Peter presenterade ett upprop för kollektivtrafiksatsnins i Sthlm
som styrelsen tätt från Alternativ stad. Styrelsen ansåg att detta
upprop borde diskuteras tillsammans med Norra 1änken och
andra trafikfragor på det planerade extra föreningsmötet i april.

Balansräkningen for år 2000 presenterades av Hugo Grimlund.
Föreningen ekonomi är god men en minskning av mediemsantalet
kunde noteras. Styrelsen diskuterade mojligheter att ändra på
denna trend.

Ett förslag fran Ella Öström om vårens mötesverksamhet
föredrogs av Lars. Följande är planerat:
- Tisdag 24 april kl 18:00 i Haga Forum, föredrag av Torbjörn
Sunesson, SLU i Uppsala om "Hantering av historiska parker"
- En lördag i april. Bo Rappne visar Ulriksdals slottsträdgård.
- Mandag L4 maj kl 18:00 i Haga Forum, årsmöte med föredrag
av NE Landell och musik av trubadur Bengt Jonshult.
Styrelsen föresiog att ett av de planerade mötena under april eller
eventuellt båda ersätts av det extra foreningsmötet om Norra
Länken m m. Lars tar kontakt med Ella om detta. Lars foreslog
att foreningen vid årsmötet skulle, om mojligt, söka ordna en
utställning om planerna för omgestaltning av området runt
Norrtull och Norra station.

Informationsverksamheten. Ett förslag från Sverker M att köpa en
disitalkamera (7 000 kr) för att ta foton för bl a Hagabladet bifölls
av styrelsen.
Ett textförslag för en nlz broschvr om föreningen hade utarbetats
av Jan Seger. Styrelsen beslöt att gå vidare med detta och
uppdrog åt Christian och Torbjörn att hämta in kostnadsförslag
från några olika byråer.

Övriga frågor. Aktiviteterna för att salja ut Bengt Edlunds bok om
Hagaparken fortsätter enligt tidigare lista. I dagsläget finns c:a
800 st böcker kvar.
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§ 10)

Vid protokollet

Nästa möte: torsdag 5 april 18:30 i Trädgårdsvillan intiil
kanotforeningen vid gamla Skogshögskoian.

Justeras
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